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konané dňa 18.4.2016  
 
 
MUDr. Tomko: 
Doteraz časť bývalého škvarového ihriska, ako keby nemala majiteľa. Trsy trávy   viac-menej  
znemožňovali tam chôdzu nieto ešte nejaké športovanie. Konzultoval som to s Mgr. 
Fazekašom ako by sa to dalo zlepšiť. Zdá sa, že aj pravidelné kosenie, nízke kosenie môže 
tomu napomôcť. Takže poprosil by som to, aby to bolo zaradené do pravidelného kosenia, 
aby sa to zrealizovalo a aby sa to na to nemuselo upozorňovať osobitne, že je potrebné to 
robiť.  
 
PhDr. Čižmár: 
To, čo hovoríte pán poslanec, už sa aj stalo pokiaľ mám dobre informácie. Samozrejme 
v pláne činnosti a kosby sú ulice určované podľa poradia a podľa poradia dôležitosti, čiže aj 
z tohto dôvodu sa nedá kosiť v jednotnom termíne všade, ale to, načo narážate, aby sa tá 
plocha, aby tá plocha plnila svoj účel napr. aj na športovanie, tak je možné ju využívať teraz 
takýmto spôsobom. Pretože vykosené je a aj počas minulého roka sa robila pravidelná kosba 
a úprava tohto prostredia.  
 
MUDr. Tomko: 
Áno, ďakujem.  
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